

သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

ဩဂုတ် ၂၂၊ ၂၀၁၆

ဗြိတိသျှ ကုန်သည်ကြီးများအသင်း(မြန်မာ)က မြန်မာနိုင်ငံသို့ ဗြိတိသျှ ကုမ္ပဏီများ ဝင်ရောက် လုပ်ကိုင်နိုင်ရေးအတွက် စီးပွားရေး ဝန်ဆောင်မှုများ စတင်ဆောင်ရွက်

ဗြိတိသျှ ကုမ္ပဏီများ မြန်မာနိုင်ငံဈေးကွက်သို့ ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်နိုင်ရေးအတွက် ကူညီရန် မြန်မာနိုင်ငံရှိ ဗြိတိသျှ ကုန်သည်ကြီးများအသင်းက စီးပွားရေး ဝန်ဆောင်မှုများစွာကို စတင်ဆောင်ရွက်နေပြီ ဖြစ်သည်။ အသင်းကြီးက ဗြိတိသျှ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ကုန်သွယ်ရေးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အခွင့်အလမ်းများ ရရှိအောင် မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းကုမ္ပဏီများအတွက် မြန်မာနိုင်ငံတွင် အဆိုပါ အခွင့်အလမ်းများ ရရှိရေးနှင့် လုပ်ငန်းကွင်းဆက်များ ချိတ်ဆက်နိုင်ရေးတို့ကို ထောက်ပံ့ပေးသွားမည် ဖြစ်သည်။

လွန်ခဲ့သည့်နှစ်က မြန်မာနိုင်ငံတွင် သမိုင်းဝင် ရွေးကောက်ပွဲများ ကျင်းပပြီးနောက် ဗြိတိန်နိုင်ငံတွင် မြန်မာနိုင်ငံ ဈေးကွက်အပေါ် စိတ်ဝင်စားမှုများ မြင့်တက်လာလျက်ရှိပြီး မြန်မာအစိုးရသစ်ကလည်း တာဝန်ယူမှုရှိသော နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမှုများ ဝင်ရောက်မှုကို ဆက်လက်အားပေးမည့် လက္ခဏာများ ပြသလျက်ရှိသည်။

ဗြိတိသျှ ကုန်သည်ကြီးများအသင်းသည် ကုမ္ပဏီများ ဈေးကွက်သို့ လက်တွေ့ကျကျ ဝင်ရောက်နိုင်ရေးအတွက် ဝန်ဆောင်မှုများပေးရန် အထူးတလည် ပါဝင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် ရည်ရွယ်နေသော ဗြိတိသျှစီးပွားရေးလုပ်ငန်းအတွက် လုပ်ငန်းစဉ်၏ ပထမနေရာအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

ဗြိတိသျှ ကုမ္ပဏီများကို ပေးသော အဓိက ဝန်ဆောင်မှုများတွင် -

- လုပ်ငန်းမိတ်ဖက်ပါတနာ ရွေးချယ်ခြင်းနှင့် လုပ်ငန်းတွဲဖက်ခြင်း၊
- ဈေးကွက်လေ့လာရေး ခရီးစဉ်များနှင့် ကုန်သွယ်ရေး လုပ်ငန်းများ စီစဉ်ပေးခြင်း၊
- ထုတ်ကုန်များနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို ခင်းကျင်းပြသရန် ပွဲလမ်းများ စီစဉ်ပေးခြင်းတို့ ပါဝင်သည်။

ကုန်သွယ်ရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် အလားအလာရှိသော မိတ်ဖက်ကုမ္ပဏီများအတွက် ဧရိယာများ ရွေးချယ်သတ်မှတ်ရန် ဗြိတိသျှ ကုန်သည်ကြီးများအသင်းသည် ယင်း၏ မြန်မာနိုင်ငံ အဖွဲ့ဝင်ကုမ္ပဏီများ၏ ကွန်ရက်နှင့် ဆက်လက်ချိတ်ဆက် လုပ်ဆောင်သွားမည် ဖြစ်သည်။ မြန်မာကုမ္ပဏီများသည် ပြည်တွင်း

လုပ်ငန်းမိတ်ဖက်ပါတနာများ၊ ဖောက်သည်များ၊ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ဖြန့်ချိသူများအား ရှာဖွေနေသော ဗြိတိသျှကုမ္ပဏီများကို စတင်ဆက်သွယ်လုပ်ဆောင်ခြင်းမှ အကျိုးအမြတ်များ ရရှိလိမ့်မည် ဖြစ်သည်။

“ဗြိတိသျှ ကုန်သည်ကြီးများအသင်းဟာ မြန်မာနိုင်ငံမှာ ကုန်သွယ်ရေးနဲ့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရေးတွေကို ဆွဲဆောင်ရာမှာ ထူးထူးခြားခြား အရေးပါတဲ့ ကဏ္ဍက ပါဝင်နေပါတယ်။ ဗြိတိန်နဲ့ မြန်မာနိုင်ငံ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေကြားမှာ အောင်မြင်တဲ့ မိတ်ဖက်ဆောင်ရွက်မှုများစွာ ရှိနေပါပြီ။

“အခုဆို ဗြိတိသျှ ကုန်သည်ကြီးများအသင်းက ဗြိတိသျှ ကုမ္ပဏီတွေ မြန်မာနိုင်ငံဈေးကွက်ကို ဝင်ရောက်နိုင်ဖို့အတွက် ဝန်ဆောင်မှုတွေ ပေးနေတယ်ဆိုတာ ကြားရတော့ အားတက်မိပါတယ်။ ဒီလိုလုပ်ခြင်းအားဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံကို နောက်ထပ် ဗြိတိသျှကုမ္ပဏီတွေ ဝင်ရောက်လာဖို့ ဆွဲဆောင်နိုင်မှာ ဖြစ်ပြီး လက်ရှိ ရှိနေတဲ့ ကျွန်တော်တို့နှစ်နိုင်ငံကြား စီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို ထပ်ပြီး မြှင့်တင်နိုင်မယ်လို့ ကျွန်တော် ယုံကြည်ပါတယ်။

“ပြည်တွင်းဈေးကွက် အခြေအနေနဲ့ ပတ်သက်လို့ ကျွန်တော်တို့ နားလည်ထားတာတွေကို နိုင်ငံရပ်ခြား ကုမ္ပဏီတွေကို မျှဝေဖို့ ကြီးမားတဲ့ အာသီသ ရှိသလို သူတို့ဘက်ကလည်း ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေအတွက် သူတို့ရဲ့ နိုင်ငံတကာ အတွေ့အကြုံနဲ့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတွေ မျှဝေနိုင်ပါလိမ့်မယ်။ ကျွန်တော်တို့ဟာ တစ်ဦးနဲ့တစ်ဦး အများကြီး အပြန်အလှန် သင်ယူနိုင်ပါတယ်” ဟု မြန်မာကုန်သည်ကြီးများနှင့် စက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ်၏ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းအောင်က ပြောကြားသည်။

ဗြိတိသျှ သတ္တုတွင်း အကြီးစား စက်ကိရိယာ ထုတ်လုပ်သူ MMD ၏ နည်းပညာနှင့် စီမံကိန်း ထောက်ပံ့ရေး မန်နေဂျာ Carl Emerson (ကားလ်အီမာဆင်) ကလည်း “ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံဈေးကွက်မှာ ချဲ့ထွင်ဖို့ စိတ်အားထက်သန်ပါတယ်။ ပြီးတော့ ဈေးကွက်အခွင့်အလမ်းနဲ့ ကျွန်တော်တို့ ကုန်ပစ္စည်းတွေအတွက် အလားအလာရှိတဲ့ ကိုယ်စားလှယ်တွေ၊ ဖြန့်ချိသူတွေနဲ့ ဖောက်သည်တွေကို စပြီးတော့ သုတေသန လုပ်နေပါပြီ။

“ကုန်သည်ကြီးများအသင်းဟာ ကျွန်တော်တို့ မဝင်ရောက်နိုင်သေးတဲ့နေရာမျိုးမှာ အလွန်ကောင်းမွန်တဲ့ ပစ်မှတ်ထား ဈေးကွက်လေ့လာရေးခရီး အစီအစဉ်ကို စီစဉ်ပေးခြင်းဖြင့် ကျွန်တော်တို့အတွက် အခွင့်အလမ်းတွေ ရရှိနိုင်အောင် ဆောင်ရွက်ပေးပါတယ်။”

“ဝန်ဆောင်မှုအတွက် ပေးရတဲ့ငွေအတွက် အလွန်ထိုက်တန်ပါတယ်။ ပြီးတော့ ကျွန်တော်တို့ ကုမ္ပဏီရဲ့ ဈေးကွက်ဝင်ရောက်ရေး မဟာဗျူဟာအတွက် လိုအပ်တဲ့ သတင်းအချက်အလက်တွေလည်း ပေးထားပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံမှာ ဒီလို လုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုတွေ ရတဲ့အတွက် ဗြိတိသျှ ကုမ္ပဏီတွေဟာ ကံကောင်းပါတယ်” ဟု ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

အယ်ဒီတာများထံ အသိပေးချက်

ဗြိတိသျှ ကုန်သည်ကြီးများအသင်း(မြန်မာ)

ယခုအခါ ဗြိတိသျှ ကုန်သည်ကြီးများအသင်းတွင် မြန်မာ၊ ဗြိတိသျှ၊ အာဆီယံနှင့် ဥရောပရှိ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ အပါအဝင် အဖွဲ့ဝင်ကုမ္ပဏီပေါင်း ၂၀၀ ကျော် ရှိနေပြီ ဖြစ်သည်။

ဗြိတိသျှ ကုန်သည်ကြီးများအသင်းသည် စီးပွားရေးလုပ်ငန်း အသိုင်းအဝိုင်းအတွက် ပုံမှန်ကွန်ရက် ချိတ်ဆက်နိုင်သည့် အခွင့်အလမ်းများ၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် စီးပွားရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ခြင်းဆိုင်ရာ နောက်ဆုံးရရှိထားသော သက်ဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် စီးပွားရေး ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်သူများ လုပ်ငန်းတည်ထောင်ရာတွင် တွေ့ကြုံရသည့် အခက်အခဲများအတွက် အကြံပြုခြင်းများ ပေးအပ်လျက်ရှိသည်။ ထို့အပြင် ယင်းအသင်းကြီးက မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဗြိတိသျှ ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုကို အားပေးလျက်ရှိကာ ဗြိတိသျှ ကုမ္ပဏီများကို မြန်မာနိုင်ငံမှ အခွင့်အလမ်းများ တိုး၍ရရှိစေလျက်ရှိသည်။

ဗြိတိသျှ ကုန်သည်ကြီးများအသင်း၏ အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်ခွင့်ကို ဗြိတိသျှ ကုမ္ပဏီအားလုံးနှင့် ဗြိတိန်တွင် ကုန်သွယ်ရေး ချိတ်ဆက်မှုရှိသည့် ဗြိတိသျှ မဟုတ်သည့် ကုမ္ပဏီအားလုံး၊ သို့တည်းမဟုတ် ယင်းတို့ကို ဖော်ဆောင်လိုသော ကုမ္ပဏီများကို ဖွင့်ပေးထားသည်။ အဖွဲ့ဝင် ဖြစ်ခွင့်အတွက် နောက်ထပ် အသေးစိတ် အချက်အလက်များကို www.britishchambermyanmar.com တွင် ဝင်ရောက်ဖတ်ရှုနိုင်ပါသည်။

ပင်လယ်ရပ်ခြား စီးပွားရေးလုပ်ငန်းကွန်ရက် ရှေ့ဆောင်အစီအစဉ်(OBNI)

OBNI (The Overseas Business Network Initiative) သည် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အစီအစဉ်တစ်ခု ဖြစ်ပြီး ယင်းကို ဗြိတိသျှ အစိုးရက ငွေကြေးထောက်ပံ့သည်။ ယင်းအစီအစဉ်က တိုးတက်နှုန်းမြင့်ကာ ဝင်ရောက်ရန် ခက်ခဲသော ဈေးကွက်များသို့ ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်ရန် ကြိုးပမ်းနေသော ဗြိတိသျှ ကုမ္ပဏီများကို လုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုများ ပေးလျက်ရှိသည်။

ယင်းအစီအစဉ်၏ အစိတ်အပိုင်းအဖြစ် ဗြိတိသျှ ကုန်သည်ကြီးများအသင်း(မြန်မာ) သည် ဗြိတိသျှ ကုမ္ပဏီများအတွက် ဈေးကွက်ဝင်ရောက်နိုင်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးလျက်ရှိပြီး ယင်းတို့ထဲတွင် လုပ်ငန်းပါတနာ ရွေးချယ်သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် တွဲဖက်ပေးခြင်း၊ တိကျသည့် ဈေးကွက်ခရီးစဉ် အစီအစဉ်များ စီစဉ်ပေးခြင်းနှင့် ပွဲလမ်းစီမံခန့်ခွဲမှုများ ပါဝင်သည်။

ဗြိတိသျှ ကုန်သည်ကြီးများအသင်း(မြန်မာ)

စတုတ္ထထပ်၊ အမှတ် ၁၉၂၊ ဗိုလ်မြတ်ထွန်းလမ်း(အလယ်ဘလောက်)၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်

နောက်ထပ် သတင်းအချက်အလက်များအတွက် chloe@britishchambermyanmar.com သို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။